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Zapisnik  21. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 28. lipnja 2023. 

 u 18,00 sati 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
VIKTOR JURIĆ  
IGOR IVANČIĆ 
IVA KARLIĆ 
IVAN SMOJVER 
GORDAN RAGUŽ 
VEDRAN ANTIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
ZDRAVKO PERNAR 
KARLA KNEŽEVIĆ 
DALIBOR LATIN 
GRACIAN ČOP 
DAMIR LJUBANOVIĆ 
DINA DOMIJAN 
 
SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković,   pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno 
uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, direktora EKO Murvice Franko Gržetić , direktor 
VIO Žrnovnica Igor Uremović, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, 
ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost 
Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea 
Car Avdagić, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre Pečaver, ravnateljica Centra za 
pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice Edita Kalanj viša stručna suradnica za 
opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, Dubravka Pobor stručna referentica za 
pripremu sjednica gradskog vijeća i kolegija gradonačelnika. Sjednici je nazočna Petra 
Majsner, predstavnica DSL. 
 
 
Aktualni sat 
 
Zdravko Pernar postavlja pitanje što je sa molocima u Štrosmajerovoj ulici koji i dalje 
imaju neugodan miris. Da li se misle izmjestiti ili ?  Nadalje postavlja pitanje da li se 
planira drugi prilaz za Sopaljsku kako bi se oslobodila Basaričekova ulica koja vodi u 
Sopaljsku. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da je u tijeku idućeg tjedna predviđeno 
postavljanje kamera kako bi se utvrdili počinitelji nepropisno odlaganog otpada u 
moloke.  Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da se ima u planu priključak 
Sopaljskoj napraviti na cestu D8 – rješenje prijedloga nalazi se u Hrvatskim cestama. 
Teren je snimljen i upravo je u tijeku razrada rješenja novog izlaza iz Sopaljske. 
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Dalibor Latin postavlja pitanje što je sa Pravilnikom o kriterijima za sufinanciranje 
sporta. Naglašava da je u Tomislavovoj ulici otežan promet u dijelu novog butik hotela 
i postavlja pitanje da li se nešto misli poduzeti. Pročelnica Jasminka Citković odgovara 
da je pravilnik pripremljen i poslan te je već stiglo 14 komentara od udruga. Slijedi 
savjetovanje pa donošenje na sjednici Gradskog vijeća. Pročelnik Mario Zubčić 
odgovara da je butik hotel pred tehničkim pregledom. Kod istog je problem dostave te 
će se morati djelovati preko komunalnih redara. 
 
Gracian Čop naglašava probleme prometa u Jadranovu kao u Ulici Ivana Gorana 
Kovačića koja je dvosmjerna a u istoj su parkirani auti. Nadalje postavlja pitanje što je 
sa energetskom obnovom obiteljskih kuća odnosno da li će ponovo ići natječaj. 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara da je iscrtan dvosmjerni promet te da je od policije 
dobivena suglasnost za dvosmjernu cestu. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovorila 
je da će natječaj za energetsku obnovu obiteljskih kuća ponovo ići. 
 
Dina Domijan naglašava nered koji vlada u Gradu  u komunalnom  dijelu i u.prometu. 
Vozila su parkirana posvuda pa čak i na trgu, radovi se na raznim površinama privatnim 
i javnim odvijaju iza 15. lipnja. Zanima je koliko je komunalno redarstvo interveniralo i 
koliko je napisalo kazni. Postavlja pitanje vezano za transparentnost trošenja 
proračunskih sredstava. Naglašava  da je naputak o javnom trošenju sredstava stupio 
na snagu 31. svibnja 2023. Postavlja pitanje možemo li početi objavljivati podatke i 
prije zadanog roka – siječanj 2024. godine. Pročelnica Jasminka Citković odgovorila 
je da će se na postavljeno pitanje dati pisani odgovor. Voditelj komunalnih redara Alen 
Plukavec odgovara da je manje napisano kazni nego lanjske godine u ovom periodu 
jer se je više išlo na usmena upozorenja i opomene. Kako povratnih prekršaja nije bilo 
nisu se pisale kazne. Oneštećenja površina i razni radovi na površinama zatečeni su, 
pisana su rješenja i naknadno je provjerom površina stavljena u prvobitno stanje. 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje što je sa radovima na šahovskoj plaži oko 
postavljanja lifta u more za invalide. Drugo je pitanje koliki je broj neupisane djece u 
vrtiće na području grada Crikvenice. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da će lift za 
invalide biti ugrađen slijedeći tjedan. Direktorica Dječjeg vrtića Martina Magaš 
odgovara da je ostalo neupisano 39 djece u vrtićke programe. Od toga je suglasnost 
dobilo 11 za vrtić u Triblju. 28 ostalo je neupisano. 
 
Vesna Car Samsa postavlja pitanje kada se misle u prvobitno stanje staviti sve 
površine u gradu obzirom na radove aglomeracije. Daje primjedbu na neuklonjen 
pijesak u ulici Franje Cara u Crikvenici. Na području gdje je tunera u Jadranocvu nalaze 
se kamp kućice pa postavlja pitanje da li je to u domeni kontrole komunalnog redarstva. 
Direktor VIO Igor Uremović odgovara da je pijesak danas ujutro opran, a pretpostavka 
je da će 4.- 5. srpnja sve javne površine biti stavljene u prvobitno stanje. Vesna Car 
Samsa pita da li se zabrana radova odnosi i na radove aglomeracije. Direktor Uremović  
odgovara da se radi o infrastrukturnom objektu koji je nužan za građane kako na ovom 
području tako i u cijeloj RH. Alen Plukavec odgovara da za sada nije bilo prijava za 
nedozvoljeno kampiranje. Obići će se teren u Jadranovu i poduzeti mjere. 
 
Gordan Raguž daje primjedbu na brzinu prometa u Tomislavovoj ulici gdje se postiže 
brzina do 120 km na sat. Postoji li mogućnost ugradbe usporivača. Drugo se pitanje 
odnosi na ušće rijeke Dubračine koje je onečišćeno plastičnim i metalnim predmetima 
pa bi bilo dobro očistiti korito u tom dijelu prije puštanja vode. Pročelnik Mario Zubčić 
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odgovara da je zaprimljeno 30 zahtijeva za usporivače prometa te se moraju odrediti 
prioriteti. Što se tiče smeća na ušću Dubračine pokušati ćemo postići dogovor sa EKO 
Murvicom. 
 
Ivan Smojver postavlja isto pitanje vezano za usporivače, nadalje što je sa otkupom 
stanova koji su u vlasništvu Grada Crikvenice. Postavlja pitanje što će se učiniti sa 
devastiranom uvalom Perčin, kao i sa nogometnim igralištem u Jadranovu. Također 
naglašava da je ponovo srušena rampa na stazi valova na relaciji Kačjak Jadranovo. 
Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da će se odgovor u vezi otkupa stanova dati 
pisanim putem, za tuneru će Županija raspisati natječaj za koncesiju. Na igralištu u 
Jadranovu slijedi zamjena podloge i saniranje svih oštećenja. Kada se radi o 
usporivačima i obilježavanjima pješačkih prijelaza iste troškove treba planirati u 
proračunu. Rampa na stazi valova prema crikveničkoj strani oštećena je već u više 
navrata. Rješenje je u postavljanju kamere. 
 
Viktor Jurić postavlja pitanje zašto je mjesni odbor Dramalj jedini koji nema voditelja 
komunalnog redara. Svi mjesni odbori imaju osim Dramlja. Na raskršću kod Lanterne 
u Dramlju od radova aglomeracije ostala je hrpa smeće glomaznog od dasaka do 
guma. Moli da se isto ukloni. 
 
Vedran Antić ističe slične probleme u Selcima gdje je gomila smeća na tkz. 
vatrogasnom putu. Nadalje je problem komunalnog redarstva i prostor koji zauzimaju 
ugostitelji svojim terasama. U Selcima vlada kaos. Alen Plukavec odgovara da se vrši 
nadzor i da se u petak uklanjaju terase u akciji EKO Murvice i policije. Mario Zubčić po 
pitanju odlaganja smeća napominje da su u pregledavanju kamera te će se počinitelji 
utvrditi. 
 
Iva Karlić naglašava da bi dio Tončićeve ulice i Ulica Ivana Pahlića trebala u ljeti biti 
jednosmjerna kako bi se rasteretile gužvi prometa. Nadalje postavlja pitanje kakvo je 
stanje u Upravnom odjelu za komunalni sustav obzirom da su dva komunalna redara 
dala otkaz te da je upražnjeno mjesto voditelja odsjeka za komunalni sustav. Smatra 
da četiri redara ne stižu  na cijelo područje Grada. Nadalje postavlja pitanje uređenja 
antifašističkog spomenika na tkz. Titovom gaju. Ponavlja pitanje besplatnog parkiranja 
za umirovljenike. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da bi prijedlog za jednosmjerno 
kretanje vozila Tončićevo – Ivana Pahlića  u ljetnom periodu mogao proći i da se treba 
usaglasiti sa mjesnim odborom. Nadalje obrazlaže da je očito da je komunalnih redara 
premalo te će se raspisati natječaj za popunjenje radnog mjesta. Kada se radi o 
voditelju odsjeka odgovor će dati gradonačelnik i zamjenica gradonačelnika. 
Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je područje Titovog gaja bilo je  u privatnom 
vlasništvu, a sada smo ga imovinski sredili te se mogu polučiti određena rješenja. 
Pročelnica Jasminka Citković odgovara da se postupak besplatnog parkiranja za 
umirovljenike mora provesti preko EKO Murvice te će se odgovor dati u pisanom 
obliku. Iva Karlić traži pisani odgovor vezan za upražnjeno mjesto voditelja odsjeka u 
Upravnom odjelu za komunalni sustav. 
 
Igor Ivančić naglašava da su nam plaže ružne, neuredne i prljave, pijeska više nema 
nego ima, po plažama se šeću bageri, na plažama nema lažaljki. Nitko ne vodi brigu o 
plažama. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je ove godine broj zahtjeva 
podnijetih za koncesijska odobrenja velik, a postupak dodjele nam je otežan propisima. 
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Međutim svi su na vrijeme dobili odobrenja koja su izdata i sada se po istima treba 
postupati. 
 
Utvrđivanje kvoruma izvršila je Dubravka Pobor , te je predsjednica naglasila da je 
nazočno 13 vijećnika na sjednici i predložila je dnevni red. Sa 13 glasova ZA – 
jednoglasno vijećnici su prihvatili dnevni red.  
 
 
    D n e v n i    r e d  :   
 
 
1. Verifikacija Zapisnika 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 

2. Prijedlog odluke o prometovanju cestovnog turističkog vlaka  
3. Prijedlog Odluke o donošenju Revizije procjene rizika od velikih nesreća za Grad 

Crikvenicu  
4. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju  člana  Odbora za sport i tehničku 

kulturu  
5. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi 
6. Prijedlog odluke o sufinanciranju djelatnosti dadilja na području Grada Crikvenice  
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 20. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 
 
Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 glasova PROTIV         
donijeli  
 
Z A K L J U Č A K 
 
Verificira se Zapisnik 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 

 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o prometovanju cestovnog turističkog 

vlaka na području Grada Crikvenice 
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je pročelnik Mario Zubčić. 

U raspravi su sudjelovali Vedran Antić i Igor Ivančić. 

Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
O D L U K U  
 
o prometovanju cestovnog turističkog vlaka 

(tekst Odluke KLASA: 340-01/23-01/05 , URBROJ: 2170-5-06/04-23-6 prileži 
Zapisniku i čini njev sastavni dio) 
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Prije prelaska na treću točku dnevnog reda utvrdila je da od izvršne vlasti nitko nije 
nazočan na sjednici Gradskog vijeća. 
 
Također moli da ubuduće stručne službe zajedno sa dužnosnicima na sjednicama 
Gradskog vijeća  sjede naprijed a ne u zadnjim redovima. 
 
 

TOČKA 3. Prijedlog Odluke o donošenju Revizije procjene rizika od 
velikih nesreća za Grad Crikvenicu  
 
Power point za predviđenu točku dnevnog reda dala je predstavnica DLS kao 
izrađivača Revizije Petra Majsner. 
U raspravi su sudjelovali Ivan Smojver, Iva Karlić i Gracian Čop. Predsjednica 
Gradskog vijeća je iznijela niz netočnih podataka koji su navedeni u reviziji. 
Predsjednica je dala na glasovanje točku dnevnog reda za koju se nije nitko potvrdno 
izjasnio već je prihvaćeno da se isprave svi netočni podaci koji su iznijeti u materijalima 
. 
Predsjednica Gradskog vijeća zahvalila je gradonačelniku što je ponovno nazočan na 
sjednici Gradskog vijeća. 
 
 

TOČKA 4. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju  člana  
Odbora za sport i tehničku kulturu  
 
Sa prijedlogom za razrješenje i imenovanje novog člana Odbora za sport upoznao je 
vijećnika predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Zdravko Pernar.  
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 

 
R J E Š E N J E 
o razrješenju Dijane Lukšić članstva u Odboru za sport i tehničku kulturu i imenovanje 
Predraga Antića  kao novog člana Odbora za sport i tehničku kulturu. 
(Tekst Rješenja  KLASA: 021-01/21-01/67, URBROJ: 2170-5-04/05-23-5 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

 
TOČKA 5. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi  
 
Predsjednica Gradskog vijeća nagtlasila je da je na Prijedlog odluke dat amandman 
kluba vijećnika SDP PGS. 
(AMANDMAN KLASA: 550-01/23-01/05, UR.BROJ:2170-5-04/11-6 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
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Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. Osvrnula se 
je na amandman podnijet od strane Kluba vijećnika SDP PGS. Amandman je 
prihvaćen od strane predlagača ali nešto modificiran te ga je obrazložila pročelnica 
nakon čega se je predlagač amandmana složio sa obrazloženjem i zahvalio na 
prihvaćenom amandmanu. 
 
Predsjednica je naglasila da je amandman postao sastavni dio Prijedloga odluke u 
obliku kako je iznijela pročelnica Citković. 
 
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o socijalnoj skrbi 
(tekst odluke KLASA: 550-01/23-01/05, UR.BROJ:2170-5-04/01-7 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o sufinanciranju djelatnosti dadilja na 
području Grada Crikvenice 
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. 
 
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o sufinanciranju djelatnosti dadilja na području Grada Crikvenice 
 
(tekst Odluke KLASA: 550-01/23-01/07, URBROJ:2170-5-04/01-23-8  prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
KLASA: 024-02/23-01/13 
UR. BROJ:  2170-5-04/11-23-2 
Crikvenica, 28. lipnja  2023. 

 
 
Izvod iz Zapisnika pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  i          

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

       

Predsjednica  Gradskog vijeća  

mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing.

  

 


